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Til stede på benken: Silje Olin Alnes, Thananthan Kirupakaran, Mia Louisa Pettersen Svae, 
Ferdinand Gulliver Eckhoff Bech, Martin Myhr Wallin, Christian Landbo Olesen, Frida 
Christine Dammen Kavlie, Razell Emerald Pepito Orquejo, Predrag Paulic, Elias Peltomaa 
Beisvåg, Benedicte Marie Tangstad Finneide, Andreas Gjeitnes Gundersen, Ednor Emilie 
Lenth-Gomes, Victoria Skogsletten Dalen, Eirik Langemyr, Sander Vestby 
Konstituering   1 

PSak 00/24 a, b, c, d og e   2 
a) Valg av ordstyrer, referent og tellekorps    3 
 4 
Vedtak:   5 

• Elsa Kuvene Skaaret og Mats Ugland velges til ordstyrere    6 
• Ingrid-Elisabeth Ringstad velges til referent   7 
• Kontrollkomiteen (KK) velges til tellekorps   8 

 9 
b) Godkjenning av innkalling og saksliste   10 
 11 
AU har to eventuelt saker. Valg til Valgkomiteen og orientering om forslag til 12 
vedtektsendringer. 13 
 14 
Psak 03/24 strykes fra sakslisten ettersom det ikke foreligger et klart mandat for utvalget. 15 
 16 
 17 
Vedtak:   18 

• Innkalling og saksliste godkjennes med de endringene som fremkom. 19 
 20 
c) Godkjenning av protokoll fra siste møte   21 
 22 
Vedtak:   23 

• Protokoll fra sist møte godkjennes med de endringer som fremkommer i 24 
møtet   25 
 26 

d) Orienteringssaker fra: 27 
• Arbeidsutvalget (AU) 28 

 29 
Henriette orienterer. Jeg har en felles orientering fra hele arbeidsutvalget. Vi har gjennomført 30 
vinterseminar med SP. Vi har deltatt på foreningsdag i P52. Vi har hatt møte med ledelsen 31 
der vi fremmet fortsettelse av sosial pakke i et eller annet format. Vi har vært på befaring på 32 
UB i P48. Som leder har jeg deltatt på ledersamling i Hamar.  33 
Lisbeth orienterer. Jeg er UIA. Jeg har deltatt på frokostseminar i regi av NOKUT som 34 
omhandlet hvordan man beskriver læringsutbytte på en forståelig måte. Utgangspunktet for 35 
dette var NOKUTs rapport «på ramme alvor». Har vært i møte med innovasjonsforum, dette 36 
skal nå gå over til å være et utvalg. Jeg har utarbeidet innhold til SoMe slik at man blir bedre 37 
kjent med AU før valget i mai. Jeg har også startet å jobbe med politisk dokument for 38 
Utdanning som skal behandles på neste møte.  39 
Bendik orienterer. Jeg har deltatt på det siste møte i innovasjonsforum der man diskuterte et 40 
mandat for et kommende innovasjonsutvalg. Jeg har prøvd å ferdigstille materiale for sosial 41 
pakke ordningen som nå legges ned. Vi jobber for å videreføre denne. Jeg har deltatt på 42 
møte med unikom folkehelse der man ferdigstilte en handlingsplan.  43 
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Amalie orienterer. Jeg har ferdigstilt en kronikk om kunnskapsdepartementets prioritering av 44 
midler. Jeg har avholdt opplæringskveld for studentråd sammen med SFR. Jobbet med 45 
forberedelser til VTs vårseminar nå denne helgen.  46 
 47 
Spørsmål: Hva er et SFR? 48 
Svar: SFR står for Studentenes Fakultetsråd. Dersom du har en tillitsvalgt så er har man 49 
studentråd som er en samling av klassetillitsvalgte på instituttnivå og på fakultetsnivå har 50 
man en samling av tillitsvalgte som utgjør SFR. 51 
 52 

• Kontrollkomiteen (KK) 53 
 54 
Rolf Martin orienterer. Jeg er en av to i KK og passer på at parlamentmøtene foregår slik de 55 
skal og at AU gjør det de skal.  56 
 57 

• Universitetsstyret, studentrepresentanter 58 
 59 
Rolf Martin orienterer. Jeg er deres mannlige US representant. Vi har også en kvinnelig 60 
studentrepresentant som heter Vilde. Siden forrige parlamentsmøte har det vært et 61 
styremøte der man vedtok budsjett som gir SP mer penger. Man kan lese sakspapirene på 62 
opengov. US behandlet en eventuelt sak der det ble diskutert akademisk boikott av Israel. 63 
Den saken ble utsatt og skal tas opp igjen på neste styremøte i februar.  64 
 65 

• Velferdstinget (VT) 66 
 67 
Oliwia orienterer. Hei kjære SP, takk for sist! Veldig godt å være tilbake. Til dere som ikke vet 68 
hvem jeg er, så kommer jeg fra VT og vi jobber med overordna velferdspolitikk opp mot SiO 69 
og kommunen. Siden sist er det avholdt høstvalgmøte 6. desember. Her valgte man til 70 
diverse verv og vedtok ekspress linje til Lillestrøm. Vi fikk fjernet en kampanje ruter hadde 71 
som ikke gagnet studentene. Vi har løftet saker som studentidretten og studenthuset. Vi har 72 
jobbet med forberedelser til vårseminaret. Der er det mange spennende saker som skal opp. 73 
Vi skal ha suppleringsvalg til KK i VT og SiO mat og drikke. Disse vervene er honorert. 74 
Anbefaler alle å lese mer om VT på våre nettsider.  75 
 76 

• Studentparlamentet sine egne komiteer 77 
 78 
Valgkomiteen 79 
Karl Magnus orienterer. Jeg representerer valgkomiteen. Mest for å oppfordre til å velge 80 
noen til valgkomiteen etterpå. Per nå er vi to medlemmer av VK og vi håper dere kan velge 81 
opp til tre medlemmer til VK for det er greit å være flere som er med på å vurdere gode 82 
kandidater til mange og ulike spennende verv.  83 
 84 
 85 
Vedtak:   86 

• NSO far 15 minutter til orientering. Det åpnes for spørsmål etter NSO sin 87 
orientering. 88 
• Sakene tas til orientering.   89 
 90 

e) Forslag til forretningsorden 2024 91 
Se eget saksdokument på neste 6. 92 
 93 

Forslag til vedtak:  94 



 

3 
 

• Forretningsorden for 2024 vedtas 95 
 96 
f) Ettergodkjenning av høringssvar, valg og oppnevninger   97 

• Høringssvar samordning av masteropptak (se vedlegg side 5) 98 
• Thananthan Kirupakaran er supplert inn som fast medlem i OsloMets delegasjon til 99 

VT 100 
• Elias Ratejczak, Bendik Kaurin Evertsen, Lisbeth Regine Mangen, Henriette Bøe, er 101 

supplert inn som hhv 4. 28., 29. og 30. vara i OsloMets delegasjon til VT. 102 
  103 
Vedtak:   104 

• Valg, oppnevninger og høringssvar foretatt av Arbeidsutvalget godkjennes.  105 
 106 
 107 
Utvidet orientering fra NSO 108 
 109 

Jens fra NSO orienterer. Heisann! Jeg heter Jens og kommer fra NSO. Det er første gang 110 
jeg er med på parlamentsmøte her. Jeg skal snakke litt om NSO, men først om hvem jeg er. 111 
Jeg har studert på NMBU og har sittet i Studenttinget der og er nå internasjonalt ansvarlig i 112 
NSO. Jeg jobber med innveksling og utveksling og internasjonale studenter.  113 

Hvor mange har hørt om NSO før? Vi er en paraplyorganisasjon for studentdemokratiene 114 
rundt om i Norge. Vi har til sammen 34 medlemslag av ulik størrelse, alt fra NTNU til 115 
Arkitekthøyskolen i Bergen. Vi er den politiske stemmen til norske studenter og løfter 116 
studentsaker nasjonalt.  117 

Litt av grunnen til at jeg er her er fordi dere skal velge delegater til NSOs LM. Til sammen er 118 
det 181 personer som har stemmerett på dette møtet. LM skal vedta den politikken som NSO 119 
fremmer når de prøver å påvirke politikerne. Ettersom det er medlemslagene som deltar med 120 
sine delegater på møtet og har stemmerett på LMNSO, så er det hos medlemslagene 121 
makten ligger.  122 

Landsmøte er fra 5.-7. april, med formøte 4. april. Det er som en stor versjon av 123 
parlamentsmøte deres. Først og fremst er det en viktig arena for å få fram OsloMets 124 
interesser og fremme deres meninger. Her diskuterer man politikk, man har valg til AU til 125 
NSO. Dere har kanskje sett Oline i media, hun ble valgt på LMNSO i 2023. På lørdagen gjør 126 
man litt stas på norske studenter og det blir en treretters gallamiddag. Man synger sanger og 127 
pynter seg. Man voterer også på LMNSO, bare i en litt større sal enn dette.  128 

Vi har digitale formøter i forkant, samt et fysisk formøte på torsdagen før. Da går man 129 
gjennom hvordan man voterer og slik. Dere har en stor delegasjon med 12 stk. Det er veldig 130 
bra. Alle som blir valgt som delegat til OsloMet sin delegasjon til LMNSO kan bli med.  131 

Det ble åpnet for spørsmål.  132 

Spørsmål: Det stod 4/5. april. Er det 4. eller 5. det begynner? 133 

Svar: det starter 5. april, men de som ønsker kan delta på formøte 4. april.  134 

Spørsmål: Hva slags sak er det som er øverst på agendaen i år? Kunne du snakket litt om 135 
det og hvilke valg som foregår på landsmøtet? 136 
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Svar: politisk sett så skal vi revidere forskningspolitisk plattform. Det er veldig spennende å 137 
være med å vedta en sånn plattform for det blir 4 år til den revideres på nytt. En annen sak 138 
er at man per i dag har sentralstyre i organisasjonen, men man skal votere om man skal 139 
fortsette med den modellen eller gå over til en landsstyremodell. Dere vil ha god tid til å sette 140 
dere inn i den prosessen i tiden fram mot landsmøte. Vi har politiske komiteer som fag- og 141 
forskningspolitisk komite, læringsmiljøpolitisk komite, internasjonal komite og velferds- og 142 
likestillingspolitisk komite.  143 

Spørsmål: hvor mye innebærer det å ha et verv?  144 

Svar: det varierer veldig. AU er fulltidsverv. Sentralstyre har seks møter i året slik det er nå. 145 
De politiske komiteene varierer litt fra år til år. Det blir litt som verv i en linjeforening. Er du 146 
interessert og nysgjerrig så synes jeg dere skal stille til valg.  147 

Spørsmål: I forhold til AU og de andre komiteene, hvilket sted pleier møtene å være? 148 
Svar: Landsmøte er i Tønsberg. Mange av møtene er i Oslo eller Oslo område, men vi 149 
prøver å flytte dem litt rundt. Dersom mange som er med i en komite bor i f.eks. Bergen 150 
prøver vi å holde noen møter der også.  151 

 152 
 153 

Forretningsorden for 2024 154 

Psak 00/24 f) 155 

 156 
 157 
Amalie la frem saken. Ifølge vedtektene til Studentparlamentet skal det ved det første møtet 158 
hvert år vedtas en forretningsorden. Dermed har vi et forslag til ny forretningsorden. I 159 
vedlegget til sakspapirene ligger forretningsorden fra 2023. Vi har lagt til forslag om at 160 
permisjonssøknad fra møtet behandles mer i tråd med praksis. Vi har kommet med to 161 
endringsforslag som ligger i sakspapirene. I tillegg har vi lagt til et ekstra endringsforslag som 162 
vi har sendt inn nå. Det er en datoendring fra 31. januar 2023 til 30. januar 2024. 163 
 164 
Bortsett fra noen redaksjonelle endringer har arbeidsutvalget foreslått å legge til §2-7 i 165 
forretningsorden fra 2023 i tillegg endre på §3-1 om permisjon.  166 
 167 
Det ble åpnet for spørsmål. 168 
 169 
Er det noen frist for når man kan sende inn permisjonssøknad? 170 
 171 
Nei, det er ikke noen frist, men KK må alltid vite hvor mange som er til stede i salen. Alle i 172 
møteledelsen trenger å vite hvor mange som er til stede. Det handler om at vi må vite om vi 173 
er vedtaksdyktige. 174 
 175 
Saksopplysning fra KK. Nå gjør KK det KK skal. KK mener at man ikke trenger å 176 
realitetsbehandle forslag om datoendring. Det blir en redaksjonell endring som man gjør i 177 
etterkant.  178 
 179 
Endringen er også at det man ikke må være ferdig med møtet før det gjelder.  180 
 181 
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Siden dette er en del av konstitueringen til et nytt parlament så er ikke møte konstituert før 182 
man har vedtatt den nye forretningsordenen.  183 
 184 
Når dere sier avholdende, teller det som et nei? 185 
 186 
I en avstemning med ordinært flertall så er avholdende en tapt stemme. Det vil si at den teller 187 
ikke for. KK kan utdype.  188 
 189 
Flertallsdefinisjonen til SP tilsier at for at et forslag skal gå gjennom må over halvparten av 190 
salen stemme for. Det vil si at avholdende blir som å stemme nei.  191 
 192 
Det ble åpnet for votering.  193 
  194 
Forslag 1 - vedtatt 195 
 196 
Forslagsstiller: AU 197 
Type forslag: Endringsforslag 198 
Begrunnelse: Det går på å beskrive hvilke sakstyper parlamentet bruker samt legge til en ny 199 
sakstype Au 2023/24 har benyttet seg av kalt dypdykk. 200 
Ny tekst: 2-7 Sakstyper  201 
 Studentparlamentet har fem ulike sakstyper:  202 
1. Vedtakssaker som består av spørsmålsrunde, debatt og vedtak.  203 
2. Valgsaker som består av å fremme kandidater, utspørring og valg.  204 
3. Diskusjonssaker som består av spørsmålsrunde og debatt.  205 
4. Orienteringssaker som består av en spørsmåls- og tilbakemeldingsrunde. 206 
5. Dypdykk som består av en introduksjon på inntil 30 min, med påfølgende spørsmålsrunde. 207 
 208 
Forslag 2 – vedtatt  209 
 210 
Forslagstiller: AU 211 
Type forslag: Endringsforslag 212 
Opprinnelig tekst: Parlamentsrepresentanter som ønsker å forlate møtet før møtets slutt må 213 
søke parlamentet om permisjon. Skriftlig søknad leveres til ordstyrerbordet. Søknaden må 214 
med 2/3 flertall innvilges av Parlamentet før representanten kan forlate møtelokalet. 215 
Endring: Endre til at det er kontrollkomiteen er de som behandler permisjonssøknader og at 216 
ikke hele parlamentet trenger å forholde seg om noen har lov til å forlate rommet.   217 
Begrunnelse: Parlamentet følger per dagsdato ikke den nåværende ordlyden og det er 218 
derfor hensiktsmessig å endre til hvordan permisjonssøknader blir behandlet i Velferdstinget 219 
og NSO. Kontrollkomiteen er vårt kontrollorgan og det er hensiktsmessig å gi dem denne 220 
oppgaven. Det er viktig at permisjonssøknad blir benyttet slik at KK og møteledelsen har 221 
oversikt over parlamentsmedlemmer i salen. 222 
Ny tekst: Parlamentsrepresentanter som ønsker å forlate møtet før møtets slutt må søke 223 
permisjon. Søknad om permisjon fra møtet skal leveres skriftlig til kontrollkomiteen. 224 
Søknadene behandles fortløpende av kontrollkomiteen. Kontrollkomiteen orienterer 225 
møteledelsen om permisjonssøknader samt eventuelle endringer i antall stemmeberettigede 226 
i møtet. Beslutning om avvising av en permisjonssøknad kan ankes til Studentparlamentet 227 
innen møteslutt. 228 
 229 
 230 
 231 
Vedtak:  232 
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• Studentparlamentet vedtar forretningsorden for 2024 med de merknadene som 233 
forekommer på møtet.  234 

• Studentparlamentet gir AU fullmakt til å gjøre redaksjonelle endringer.  235 
 236 

 237 

Møteplan, vår 2024 238 

Psak 01/24   239 
  240 

Ingrid-Elisabeth fremla saken. I henhold til vedtektene skal parlamentet vedta møteplan på 241 
første ordinære møte i semesteret. Foreslåtte møtedatoer er følgende:  242 

 243 

• Tirsdag 30. januar, 17.00 – 22.00  244 
• Tirsdag 5. mars, 17.00 – 22.00  245 
• Lørdag 4. mai, 10.00-17.00 (valgmøte)  246 
• Tirsdag 28. mai, 17.00 – 22.00 247 

Valgmøte må avholdes før 10. mai og ettersom det er et lengre møte er det tradisjon for å 248 
avholde dette på en lørdag.  249 

 250 

Vedtak:  251 

• Studentparlamentet vedtar møteplan for vårsemesteret 2024 252 
Møteplan:  253 
o Tirsdag 30. januar, 17.00 – 22.00  254 
o Tirsdag 5. mars, 17.00 – 22.00  255 
o Lørdag 4. mai, 10.00-17.00 (valgmøte)  256 
o Tirsdag 28. mai, 17.00 – 22.00 257 
 258 

 259 

Revidering av handlingsplan 260 

PSAK 02/24 261 
   262 
 263 
Henriette innledet saken. Da er vi kommet til revidering av handlingsplan. Dette dokumentet 264 
tar for seg hva SP og AU skal gjøre i løpet av studieåret. Handlingsplanen 2023-2024 er 265 
ganske omfattende. Vi har lagt ved 10 endringsforslag for å spesifisere mer. 266 
Handlingsplanen er et arbeidsdokument som vi i AU bruker aktivt for å styre 267 
arbeidshverdagen.  268 
 269 
Det ble åpnet for spørsmål.  270 
 271 
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Spørsmål: Vi stemte jo over 11 endringer i psak 02/24. Men det var jo bare 10. hva skjedde 272 
med nr 5? 273 
Svar: vi fant ut at ikke alle forslagene vi hadde var relevant å fremme og nr 5 falt ut.  274 
 275 
 276 
Det ble åpnet for debatt.  277 
 278 
Jeg vil oppfordre folk til å ta ordet. Det er her dere har mulighet til å påvirke hva 279 
arbeidsutvalget skal jobbe med resten av semesteret. Dere har all makt til å gjøre alle de 280 
endringer dere ønsker. Handlingsplanen er lang, så ber pent at dersom dere ønsker å legge 281 
til noe at dere ønsker å fjerne noe også.  282 
 283 
Ordstyrere oppfordret til å ta ordet. Dette er en mulighet til å påvirke hva AU skal jobbe med. 284 
Det har også noe å si for årsrapporten og hva som skal med i det.  285 
 286 
Det ble åpnet for votering.  287 
 288 
Forslag 1 – vedtatt  289 
 290 
Forslagsstiller: AU 291 
Type endringsforslag: Endringsforslag 292 
Sidetall: 1 293 
Linjenr: 12 294 
Original tekst: b. Sette revidering av kvalitetssikringssystemet på dagsorden, og sikre at 295 
arbeidet begynner i inneværende periode 296 
Endring: Endre til en sikring av studentinvolvering i arbeidet med kvalitetssikring 297 
Begrunnelse: Kvalitetssystemet var allerede påbegynt revidert når vi begynte, og arbeidet 298 
er godt i gang. Vi ønsker derfor å endre punktet for å speile virkeligheten bedre. 299 
Ny tekst: b. Sikre studentinvolvering i det pågående arbeidet med kvalitetssystemet 300 
 301 
Forslag 2 – vedtatt  302 
 303 
Forslagsstiller: AU 304 
Type endringsforslag: Endringsforslag 305 
Sidetall: 1 306 
Linjenr: 14 307 
Original tekst: c. Revidere samarbeidsavtalen mellom studentparlamentet og OsloMet.  308 
Endring: Endre fra studentparlamentet til studentdemokratiet 309 
Begrunnelse: Vi ser det hensiktsmessig å inkludere parlamentet i samarbeidsavtale mellom 310 
studentdemokratiet og OsloMet. Studentparlamentet er en del av studentdemokratiet og det 311 
er derfor naturlig å inkludere parlamentet i denne avtalen. 312 
Avtalen mellom studentparlamentet og OsloMet omhandler AU sine arbeidsvilkår og er derfor 313 
i stor grad en avtale mellom AU og OsloMet. 314 
Ny tekst: c. Revidere samarbeidsavtalen mellom studentdemokratiet og OsloMet. 315 
 316 
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Forslag 3 – vedtatt  317 
 318 
Forslagsstiller: AU 319 
Type endringsforslag: Tilleggsforslag 320 
Sidetall: 1 321 
Linjenr: 36 322 
Original tekst:   323 
Endring: Legge til nytt kulepunkt 324 
Begrunnelse: Høsten 2023 brukte Au mye tid på valget til studentparlamentet. Vi har gjort 325 
flere endringer, og fikk en dobling av valgoppslutningen. For å få en god 326 
kunnskapsoverføring til fremtidige AU ønsker vi å skrive en valgrapport som beskriver tiltak 327 
og gjennomføring av valget 328 
Ny tekst: vi. Utarbeide en egen valgrapport som evaluerer valget til studentparlamentet 329 
 330 
Forslag 4 – vedtatt  331 
 332 
Forslagsstiller: AU 333 
Type endringsforslag: Endringsforslag 334 
Sidetall: 1 335 
Linjenr: 34 336 
Original tekst: iv. Arbeide for at alle studenter har en fastsatt mengde tid tilgjengelig hver 337 
uke til frivillig arbeid i OsloMet sin kjernetid.  338 
Endring: Omformulere til et mer generelt punkt 339 
Begrunnelse: Vi ønsker å omformulere punktet til et mer realistisk mål, å få fastsatt tid til 340 
frivillig arbeid er svært urealistisk mtp. Kompleksiteten i den utdanningsportofølgjen OsloMet 341 
har. Men vi ønsker å opprettholde intensjonen i arbeidet. 342 
Ny tekst: iv. Arbeide for at studenter får mulighet til å delta i frivillig og studentpolitisk arbeid 343 
på OsloMet. 344 
 345 
 346 
 347 
Forslag 6 – vedtatt  348 
 349 
Forslagsstiller: AU 350 
Type endringsforslag: Endringsforslag 351 
Sidetall: 2 352 
Linjenr: 39 353 
Original tekst: f. Jobbe opp mot relevante politiske portier og komiteer i Oslo og Lillestrøm 354 
kommune. 355 
Endring: Omformulering for å speile den kontakten vi kar med kommunene. 356 
Begrunnelse: Vi har så langt i perioden hatt en god del kontakt med Lillestrøm og Oslo 357 
Kommune, men mye kontakt skjer ikke med politikks ledelse. Vi har hatt en god del kontakt 358 
med administrasjonen og ansatte i kommunene gjennom f.eks. UniKom og studentmelding i 359 
Lillestrøm. 360 
Ny tekst: f. Jobbe opp mot Oslo og Lillestrøm kommune. 361 
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 362 
T.O. du sa 11 forslag, men det er 10 for nr 5 mangler.  363 
 364 
Forslag 7 – vedtatt  365 
 366 
Forslagsstiller: AU 367 
Type endringsforslag: Endringsforslag 368 
Sidetall: 2 369 
Linjenr: 50 370 
Original tekst: c. Utarbeide profileringsmateriell til bruk ved stand. 371 
Endring: Generalisere punktet 372 
Begrunnelse: Vi ser at Studentparlamentet har behov for profileringsartikler utover til bruk 373 
på stand, og vi har utviklet profileringsartikler utover til bruk på stand. Og ser derfor et behov 374 
for å generalisere punktet noe. 375 
Ny tekst: c. Utarbeide profileringsmateriell. 376 
 377 
Forslag 8 – vedtatt  378 
 379 
Forslagsstiller: AU 380 
Type endringsforslag: Endringsforslag 381 
Sidetall: 1 382 
Linjenr: 96 383 
Original tekst: c. Arbeide for utforming av retningslinjer for å unngå selvplagiering, for alle 384 
referansesystemene i bruk på OsloMet. 385 
Endring: Endre fra et endrings arbeid til et informasjonsarbeid, for å reflektere de muligheter 386 
som finnes på OsloMet. 387 
Begrunnelse: Etter oppstart høsten 2023 har vi funnet ut at det eksisterer retningslinjer slik 388 
som beskrevet i punktet. Vi ønsker derfor å endre på punktet for å reflektere virkeligheten, 389 
samt at det ivaretar intensjonen med punktet. 390 
Ny tekst: c. Arbeide for tydeligere informasjon om retningslinjene for kildebruk, for å unngå 391 
plagiering, spesielt rettet mot selvplagiering. 392 
 393 
 394 
Forslag 9 – vedtatt  395 
 396 
Forslagsstiller: AU 397 
Type endringsforslag: Endringsforslag 398 
Sidetall: 3 399 
Linjenr: 99 400 
Original tekst: e. Arbeide for at alle studenter skal kunne levere sin masteroppgave som 401 
artikkel og monografi. 402 
Endring: Endre fra et endrings arbeid til et informasjonsarbeid, for å reflektere de muligheter 403 
som finnes på OsloMet. 404 



 

10 
 

Begrunnelse: Etter oppstart høsten 2023 fikk vi innsikt i at alle studenter ved OsloMet har 405 
mulighet til å bruke de navngitte formene i sin masteroppgave. Vi ønsker derfor å endre på 406 
punktet for å reflektere virkeligheten, samt at det ivaretar intensjonen med punktet. 407 
Ny tekst: e. Arbeide for at studenter kjenner til rettigheten til å kunne levere sin 408 
masteroppgave som artikkel og monografi 409 
 410 
Forslag 10 – vedtatt  411 
 412 
Forslagsstiller: AU 413 
Type endringsforslag: Endringsforslag 414 
Sidetall: 3 415 
Linjenr: 108 416 
Original tekst: k. Arbeide med å øke studentenes tilgjengelighet til faglige ansatte utenfor 417 
undervisning. 418 
Endring: Presisering av intensjonen til punktet 419 
Begrunnelse: Vi ønsker å presisere intensjonen og formålet med punktet. 420 
Ny tekst: k. Arbeide med å få flere faglige møtepunkter mellom ansatte og studenter. 421 
 422 
Forslag 11 – vedtatt  423 
 424 
Forslagsstiller: AU 425 
Type endringsforslag: Endringsforslag 426 
Sidetall: 3 427 
Linjenr: 112 428 
Original tekst: n. Arbeide for å sikre at alle studenter med funksjonshemminger får 429 
tilrettelagt undervisningsforløp, og tilrettelagt undervisning, slik de har krav på etter loven. 430 
Endring: En presisering om hvordan arbeidet skal foregå ved å legge til strukturelt 431 
Begrunnelse: Vi ønsker å tydeliggjøre at det arbeidet vi i AU gjør rundt tilrettelegging gjøres 432 
gjennom strukturelle endringer. Vi arbeider med tilrettelegging på institusjonsnivå. 433 
Ny tekst: n. Arbeide strukturelt for å sikre at alle studenter med funksjonshemminger får 434 
tilrettelagt undervisningsforløp, og tilrettelagt undervisning, slik de har krav på etter loven. 435 
 436 
 437 
 438 
Vedtak  439 

• Revidert handlingsplan vedtas med de endringer som framkommer på møtet 440 
 441 
 442 
  443 

Valg av delegasjon til Landsmøtet i NSO  444 

PSAK 04/24  445 

  446 
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Lisbeth innledet saken. Nå skal det velges delegater til å delta på vårens vakreste eventyr. 447 
Det er gratis, delegasjonen dekker alle utgifter som hotell og mat. Det er veldig morsomt og 448 
sosialt. Det er en samling av engasjerte studentpolitikere fra hele landet med sine tradisjoner 449 
og studentkulturer. Det er en type læring man får som man ikke kan få andre steder. På 450 
landsmøtet har man lov til å komme med egne forslag og det er spennende.  451 

Når jeg snakker om det sosiale så er det også de uformelle møtene over softismaskinen og 452 
under middagen. Plutselig snakker man med en miljøpolitikere fra NMBU. Jeg har fremdeles 453 
vennskap fra første gang jeg var der. Når du blir kjent med de andre studentpolitikerne så ser 454 
man at det er vi studenter som er de viktige stemmene i dette. Jeg ønsker alle spørsmål 455 
velkommen. All opplæring vil bli gitt. Det er formøter her på huset så vel som formøter i regi 456 
av NSO.  457 

Det ble åpnet for spørsmål 458 

Spørsmål: Vi skal velge fast delegasjon og eller vara? Hvordan velges og hvem velges? 459 

Svar: det står i sakspapirene, det er 12 som blir valgt til delegasjonen til OsloMet. Det er 460 
også varaliste. Det er bare en vara som er betalt. Delegasjonsleder er i år Amalie og bør 461 
derfor være med i delegasjonen. Det er anledning til å stille til valg selv også.  462 

Spørsmål: Jeg kom til å tenke på de som ikke er her i dag. Har de muligheten til å bli med? 463 
Svar: det er fordeler med å dukke opp. Dersom man ønsker å stille skulle man lest 464 
sakspapirene og bedt noen andre fremme kandidatur for seg.  465 

Spørsmål: Hvis man ikke fyller opp delegatlista, kan AU supplere da? 466 

Svar: det har vi forslag til vedtak at dere gir AU fullmakt til å gjøre. 467 

 468 

Spørsmål: hvordan ser typisk programmet ut? Er det fra 9-15 eller hvordan er det? 469 
Svar: I år er det ikke helt spikra, men i år møter man kl 13, altså etter lunsj. Vi pleier å være 470 
ferdig rundt 7-8 på kvelden. I tillegg er det jo middager og fri og pauser, men det er et tett 471 
program. Programmet er bittelitt lenger på valgdagen. På formøtet er det mye opplæring med 472 
tulledebatt og sånt. Man bruker mymeets. 473 

Spørsmål: Det er en fordel om vi velger Amalie som en av de 12 ikke sant? Det er ikke 12 + 474 
Amalie.  475 

Svar: Ja, vi anbefaler varmt at Amalie er en del av delegasjonen ettersom hun er 476 
delegasjonsleder.  477 

Presisering ang. datoer: det er 4-7 og da er 4. formøte. Selve LMNSO er 5-7 april. Vi skal ha 478 
egne møter selv og dere kan være med å bestemme hvordan vi skal ha våre formøter.  479 

De som ønsker å delta må fremme sitt kandidatur. Dersom man har avtalt, kan man fremme 480 
andres kandidatur. Hvem som helst kan fremme kandidatur. Det er de som har stemmerett 481 
som stemmer.  482 
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Dette er ikke et verv. Enten er man med i delegasjonen eller ikke. Det er en langhelg i 483 
Tønsberg og etter det er det ferdig.  484 

T.O. han spurte om hvem som skulle velges først.  485 

Man velger først de som skal være i delegasjonen deretter hvem som stiller til vara.  486 

 487 

Da ble det åpnet for å stille til valg. 488 

 489 

Valgtalene refereres ikke. 490 

 491 

Amalie Fadler Opdal holdt valgtale og fremmet sitt kandidatur.  492 

Christian Landbo Olesen holdt valgtale og fremmet sitt kandidatur.  493 

Mia Louisa Pettersen Svae holdt valgtale og fremmet sitt kandidatur.  494 

Andreas Gjeitnes Gundersen holdt valgtale og fremmet sitt kandidatur.  495 

Sander Vestby holdt valgtale og fremmet sitt kandidatur.  496 

Victoria Skogsletten Dalen holdt valgtale og fremmet sitt kandidatur.  497 

Ferdinand Gulliver Eckhoff Bech holdt valgtale og fremmet sitt kandidatur.  498 

Benedicte Marie Tangstad Finneide holdt valgtale og fremmet sitt kandidatur.  499 

Elias Peltomaa Beisvåg holdt valgtale og fremmet sitt kandidatur.  500 

Martin Myhr Wallin holdt valgtale og fremmet sitt kandidatur.  501 

Bendik Kaurin Evertsen fremmer kandidaturet til Laura Busuttil.  502 

 503 

Spørsmål: hvem var det du fremmet kandidatur for? 504 

Svar: Laura Busuttil.  505 

Jeg vil bare hale ut litt tid for nå er vi 11 og vi har 12 plasser. Man kan også være vara som 506 
er å være sikkerhet. Nå har man mulighet til å stille. Har man spørsmål som gjelder det å 507 
stille, så bare spør! 508 

Spørsmål: er det betalt? 509 

Svar: Det er dekket.  510 

Jeg tenkte bare å oppklare litt om hvordan valg fungerer for de som er nye i forsamlingen. 511 
Når man stiller til valg og det er nok kandidater så må vi stemme. Dersom man stiller til valg 512 
og det ikke er nok kandidater så foreslår man at parlamentet velger ved akklamasjon. Men 513 
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parlamentet kan også velge å ikke stemme folk inn. Derfor må parlamentet vedta å stemme 514 
ved akklamasjon. Da velges hele listen inn.  515 

 516 

Lisbeth fremmer kandidatur for Joachim Svamo Karlsen.  517 

Vi har 12 kandidater til 12 plasser.  518 

Bendik fremmer kandidatur for Anette Celius.  519 

Det er nå 13 kandidater som har stilt til 12 plasser.  520 

Dette er et valg hvor vi skal velge 12 kandidater som kan dra på vegne av OsloMet som faste 521 
delegater. Vi kommer til å kjøre preferansevalg.  522 

Spørsmål: man skal skrive 13 stk, skal man stemme på seg selv? 523 
Svar: ja. 524 

Bendik fremmer kandidatur til Filbert Mwakilambo.  525 

Da har vi 14 kandidater.  526 

Det ble gjennomført preferansevalg.  527 

Karl Magnus ble med i tellekorps sammen med KK.  528 

 529 

Tellekorpset kom tilbake og presenterte resultatet fra preferansevalget. Følgende ble valgt til 530 
OsloMet sin delegasjon til LMNSO:  531 

Amalie, Andreas, Benedicte, Christian, Elias, Ferdinand, Joachim, Laura, Martin, Mia, 532 
Sander, Victoria.  533 

Det ble foreslått at AU blir gitt fullmakt til å foreta supplering ved behov og at varalisten blir 534 
supplert av AU. Dette ble votert over og vedtatt. 535 

 536 

 537 

Vedtak:  538 

• Studentparlamentet valgte tolv (12) delegater, til NSOs landsmøte 5.-7. april 2024 539 
ved preferansevalg. De som ble valgt var:  540 
Faste representanter: Amalie Fadler Opdal, Andreas Gjeitnes Gundersen, Benedicte 541 
Marie Tangstad Finneide, Christian Landbo Olesen, Elias Beisvåg, Ferdinand Gulliver 542 
Eckhoff Bech, Joachim Svamo Karlsen, Laura Busuttil, Martin Myhr Wallin, Mia 543 
Louisa Pettersen Svae, Sander Vestby og Victoria Skogsletten Dalen. 544 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 545 
 546 
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Revidering av etiske retningslinjer 547 

PSAK 05/24  548 

  549 

Henriette innledet saken. Ja, etiske retningslinjer. I februar 2023 vedtok Studentparlamentet 550 
etiske retningslinjer for studentparlamentet ved OsloMet. AU skal minst en gang i året 551 
gjennomgå etiske retningslinjer, og det er behov for å gjøre en mindre endring til 552 
retningslinjene. Denne endringen går på varslingsutvalgets sammensetning. Vi har per nå 553 
ikke en økonomi ansvarlig og vi kommer ikke til å få en økonomiansvarlig og derfor foreslås 554 
det å stryke økonomiansvarlig fra varslingsutvalget. Vi har vurdert at to stk i 555 
varslingskomiteen er tilstrekkelig.  556 
 557 
Spørsmål: Hvorfor er det ikke en økonomiansvarlig lenger? Kan vi få litt oppklaring på det? 558 
Svar: Økonomiansvarlig sitt vikariat gikk ut. Vi jobber fortsatt for at ressursen med en 50% 559 
rådgiverstilling skal bestå. Det er økonomi som spiller inn ettersom OsloMet har 560 
ansettelsesstopp. Det er også problematisk å få gode søkere til en 50% stilling. Videre er det 561 
verdt å nevne at vi får hjelp til økonomihåndtering og rådgivning fra økonomiavdelingen og 562 
derfor vil trolig ikke en ny eventuell stilling inneholde økonomi som arbeidsoppgave.  563 
 564 
Det ble foreslått pause.  565 
Vi kan ikke forlate rommet da tellekorpset ikke skal forstyrres. Vi tar en fem minutters pause, 566 
men hold dere i rommet.  567 
 568 
Forslag 1 – vedtatt  569 
 570 
Forslagsstiller: AU 571 
Type forslag: Endringsforslag 572 
Sidetall: 1 573 
Linjenr: 574 
Opprinnelig tekst: Brudd på de etiske retningslinjene skal meldes til Varslingsutvalget, som 575 
består av Studentparlamentets leder, organisasjonsrådgiver og økonomirådgiver, og kan 576 
medføre sanksjoner etter vurdering av bl.a. alvorlighetsgrad.  577 
Endring: Stryke økonomirådgiver 578 
Begrunnelse: Per. dags dato har ikke studentparlamentet en økonomirådgiver. Tidligere 579 
økonomirådgiver sitt vikariat gikk ut, og vi har ikke kommet til en løsning for å fylle denne 580 
rollen enda. Og det vil komme endringer på utformingen av rollen. 581 
varslingsutvalget ser det mest hensiktsmessig å endre etiske retningslinjer til at 582 
varslingsutvalget består av Studentparlamentets leder og organisasjonsrådgiver. Ved denne 583 
endringen vil Studentparlamentet legge seg på samme linje som NSO, og at dette vil være 584 
tilstrekkelig for Studentparlamentets behov. 585 
Ny tekst: Brudd på de etiske retningslinjene skal meldes til Varslingsutvalget, som består av 586 
Studentparlamentets leder og organisasjonsrådgiver, og kan medføre sanksjoner etter 587 
vurdering av bl.a. alvorlighetsgrad.  588 
 589 
Vedtak: 590 
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• Studentparlamentet vedtar den endringen som fremkommer av saksfremlegget. 591 
 592 
  593 

Ny Strukturering av politiske dokumenter 594 

PSAK 06/24  595 

  596 
Bendik presenterte saken. For de av dere som deltok på vinterseminaret så har dere vært 597 
bort i dette her før, for de av dere som ikke er nye, har dere også vært bort i dette før. Vi i AU 598 
ønsker å gjøre noe med mengden politiske dokumenter SP har. Vi har foreslått å sammenslå 599 
flere av de politiske dokumentene med tilhørende resolusjoner. En av disse vil fremmes på 600 
neste parlamentsmøte og en annen vil fremmes på P4.  601 
Jeg og UIA ser på PD Utdanning. Det vil være en nyskapning av dette dokumentet som dere 602 
må godkjenne. Vi vil redegjøre godt for den prosessen vi har vært gjennom slik at når vi da 603 
forelder de dokumentene vi har gått gjennom vil ingen viktig politikk eller informasjon ha gått 604 
tapt.  605 
 606 
Det ble åpnet for spørsmål.  607 
 608 
Spørsmål: Som det har blitt nevnt ved dette at resolusjoner foreldes, vil det si at det er noen 609 
prosesser for å gå gjennom. Burde vi ta initiativ til å gå gjennom resolusjonene for å sjekke at 610 
disse ikke i praksis blir foreldet.  611 
 612 
Svar: på siste parlamentsmøte før jul foreldet parlamentet en god andel av sine resolusjoner. 613 
På samme møte vedtok SP at resolusjoner foreldes etter fire år. Dette har ikke 614 
tilbakevirkende kraft. Det vil si at de resolusjonene vi har tatt inspirasjon av komme til å bli 615 
foreslått foreldet.  616 
 617 
 618 
 619 
Vedtak:  620 

• Studentparlamentet tar arbeidsutvalgets orientering til etterretning 621 
 622 
 623 

Eventuelt 624 
 625 

Orientering om kommende vedtektsendring 626 
Henriette innledet saken. Vi i arbeidsutvalget orienterer om at vi ønsker å fremme et forslag 627 
til vedtektene. Henriette viste følgende forslag på skjerm:  628 
 629 
Forslag 630 
 631 
Forslagsstiller: AU 632 
Sidetall:3 633 
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Linjenr: §3.2 634 
Type endring: Endringsforslag 635 
Opprinnelig tekst:  636 
§ 3.2 Sammensetning 637 

1. Arbeidsutvalget skal bestå av følgende:  638 
o Leder 639 
o Læringsmiljø- og internansvarlig (LIA) 640 
o Velferds- og mangfoldsansvarlig (VMA) 641 
o Utdanning- og internasjonaliseringsansvarlig (UIA) 642 
2. Arbeidsoppgaver som ikke tilfaller inn under de ulike rollene i Arbeidsutvalget, 643 

konstituerer Arbeidsutvalget selv. 644 
3. Medlemmer av Arbeidsutvalget kan ikke samtidig sitte i Kontrollkomiteen, 645 

Valgkomiteen, Universitetsstyret eller Studentparlamentet. 646 
4. Studentparlamentets arbeidsutvalg skal ved Læringsmiljø- og internansvarlig 647 

være representert i Læringsmiljøutvalget ved OsloMet. 648 
Endring: Endre velferd- og mangfoldsansvarlig til nestleder. Endre Læringsmiljø- og 649 
internansvarlig til læringsmiljøansvarlig. Endre Læringsmiljø- og internansvarlig til 650 
læringsmiljøansvarlig i punkt 4 som omhandler representasjon i læringsmiljøutvalget.  651 
Begrunnelse: Siden innføringen av titler i 2022 har nåværende arbeidsutvalg sett behov for 652 
å gjøre justeringer i stillingstitlene og beskrivelsene. VMA er en nestlederrolle som leders 653 
stedfortreder, og vi ser at det vil være positivt å hente tilbake nestleder tittelen, både for 654 
rekruttering og, ekstern og intern kommunikasjon. Da nestleder er en tittel de aller fleste har 655 
et visst kjennskap til.  656 
I den sammenheng ser AU at det vil være fordelaktig å fjerne internansvaret i tittelen til 657 
nåværende LIA. Denne endringen foreslåes også da AU har gjort endringer i 658 
stillingsinstruksen og lagt internansvaret over til nåværende VMA. I tillegg vil denne 659 
endringen forenkle kommunikasjon, og gjør at det ved behov vil bli mindre komplisert å gjøre 660 
interne tilpasninger for å sikre at arbeidsutvalgets arbeid gjennomføres på en tilfredsstillende 661 
måte.  662 
Endringen i punkt 4 er for å reflektere endringen i tittel til nåværende LIA.  663 
Ny tekst:  664 
§ 3.2 Sammensetning 665 

1. Arbeidsutvalget skal bestå av følgende:  666 
o Leder 667 
o Nestleder 668 
o Læringsmiljøansvarlig LMA) 669 
o Utdanning- og internasjonaliseringsansvarlig (UIA) 670 
2. Arbeidsoppgaver som ikke tilfaller inn under de ulike rollene i Arbeidsutvalget, 671 

konstituerer Arbeidsutvalget selv. 672 
3. Medlemmer av Arbeidsutvalget kan ikke samtidig sitte i Kontrollkomiteen, 673 

Valgkomiteen, Universitetsstyret eller Studentparlamentet. 674 
4. Studentparlamentets arbeidsutvalg skal ved Læringsmiljøansvarlig være 675 

representert i Læringsmiljøutvalget ved OsloMet. 676 
 677 
 678 
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 679 
 680 
 Vi ønsker at nåværende Læringsmiljø og internansvarlig endres til læringsmiljøansvarlig og 681 
at velferds- og mangfoldsansvarlig endres til nestleder. VMA er en nestlederrolle som leders 682 
stedfortreder. Dette for å gjøre vervet mer forståelig for de som ikke er en del av AU. Dette vil 683 
forenkle kommunikasjon og gjøre det lettere å endre på intern arbeidsfordeling innad i AU. 684 
Det er også da foreslått en endring i punkt 4. under paragraf 2 der man skriver at 685 
læringsmiljø og internansvarlig endres til læringsmiljøansvarlig.  686 
 687 
 688 
 689 

Suppleringsvalg til Studentparlamentets valgkomite  690 
Henriette innledet saken. Som det ble forespeilet tidligere så er valgkomiteen litt i manko. 691 
Slik det er nå ser ikke vk det som hensiktsmessig at de fortsetter arbeidet dersom de ikke får 692 
supplert inn flere medlemmer. VK innstiller til AU, US, skikkethetsnemnda og klagenemnda.  693 

Spørsmål: når man stiller til VK, er det noen som ikke kan stille? Eller kan alle stille? 694 

Svar: Kandidater som ønsker å stille til disse posisjonene kan ikke stille til valg.  695 

Det ble åpnet for å fremme kandidatur.  696 

Henriette fremmet Annbjørg Pasteur Stø sitt kandidatur. Valgtaler refereres ikke.  697 

Spørsmål: det er også eksterne som kan stille til VK? Ikke bare OsloMet studenter? 698 
Svar: For å sitte i VK trenger du ikke være student på OsloMet.  699 

Henriette fremmet kandidatur for Åse Berg Dybvik. Valgtaler refereres ikke.  700 

Det er fremmet to kandidater til to posisjoner.  701 

Annbjørg og Åse ble valg til medlemmer av Studentparlamentets valgkomite ved 702 
akklamasjon.  703 

 704 

 705 

Møtekritikk 706 
 707 

Takk for møte. Det har vært veldig hyggelig å se de som dukker opp her i dag. Det har gått 708 
greit. Det har vært litt fram og tilbake, men det går greit. AU kan senke skuldrene, vi er alle 709 
mennesker. Takk til alle som stilte i dag. 710 

 711 

Takk for møte. Det var godt organisert. Jeg forstår bare 50%, men det var fint.  712 

Takk for møte. Det var fint med de som kom. Kjekt med pizza. 713 

Takk for møte 714 

Takk for et fint møte. 715 
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Takk for møte.  716 

Til tross for at det var første møte for semesteret så gikk det ganske greit for så vidt.  717 

Tusen takk, det var et fint møte. Dere var gode. 718 

Takk for møte. 719 

Takk for møte, veldig kult å se flere i studentparlamentet og kjekt å være med. Gleder meg til 720 
neste gang. 721 

Gøy å se hvordan det er i praksis. Har vært på seminar og hørt hvordan vi gjør det. Kjekt å 722 
se hvordan vi gjør det også, gleder meg til neste gang.  723 

Takk for møte, veldig fint. 724 

Det er godt å se at anarkiet har blomstret fritt, jeg ser nå at vi får pizza. Takk til Mats, her er 725 
det stigning i kontroll og din medordstyrer er en bauta i kontroll.  726 

Takk for et fint møte, selv om det er litt utfordringer underveis. Var det facebook arrangement 727 
denne gang? Jeg håper det blir til neste gang for da er det lettere å huske. 728 

Takk for møte, det er første gang jeg er her så det var fint å få et innblikk.  729 

Takk for møte, første møte er alltid litt skummelt, man kommer alltid litt uforberedt. Jeg tenker 730 
at neste gang blir enda bedre og man har lest sakspapirene enda bedre. 731 

Tusen takk for møte, jeg er veldig vant til å bli brukt som eksempel. Det er veldig gøy å være 732 
her. 733 

Takk for et fint møte, jeg har ventet på denne dagen i fem år. I fem år har jeg ventet på 734 
denne peppes pizzaen, det å endelig se den tilbake var fint. Takk for godt møte.  735 

Tusen takk for et flott møte, det er gøy å se dere fra denne vinkelen også. Neste gang skal 736 
jeg ha en legeerklæring om at jeg ikke kan lese klokka og lese navn. Takk til Elsa som er en 737 
veldig flink ordstyrer og pedagog.  738 

Tusen takk for årets første møte. Vi kan ikke klage på dere som er her. Det er alltid ønsket at 739 
enda flere som tar ordet. Det er viktig at dere som er valgt som tillitsvalgte tar ordet og sier 740 
noe slik at ikke ordstyrer bordet og AU får for mye å si. 741 

 742 

Takk for møte. Som ble nevnt så er det jo møtebrus etter et hvert møte. For de som vil være 743 
med på det etter vi har ryddet bordene på plass og samlet sammen litt, så møtes vi ute i 744 
foajeen og går til the corner.  745 

Tusen takk for møtet og takk for engasjementet. Takk for tilliten og være delegat er veldig 746 
fint! Dere som er valgt som delegater vil bli lagt til i en facebook chat. De tingene det ikke ble 747 
diskusjon på er det veldig fint om dere gir tilbakemelding på om det er ønske om formøte. 748 
Det gjennomfører vi gjerne om dere ønsker det. Vi skal huske å ha det som et 749 
facebookarrangement. Jeg vil også si at dette møte er ikke standard, det er mange saker 750 
som må opp og vi håper vi får diskusjonssaker som engasjerer litt mer neste gang.  751 
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Takk for møte. Det er ikke alltid man tørr å gå opp på talerstolen. Husk at det er ingen 752 
dumme spørsmål. Spørsmålene er jo ting vi ofte ikke har tenkt på. Når man er valgt fra 753 
fakultetet sitt så veldig fint at dere stiller opp. Veldig glad for peppes pizza.  754 

Først så ønsker jeg å beklage for rotete saksgang på saken om innovasjonsutvalget. Vi 755 
hører på tilbakemeldingene deres og setter stor pris på alle innspill dere kommer med. Det er 756 
veldig givende. Ønsker dere å være vara er det bare å si fra til oss i AU så setter vi dere opp 757 
på lista. Vi gleder oss til en fin vår med spennende politikk vi skal ta opp.  758 

Og møtet ble lukket.  759 
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